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پنجمین جلسه کمیسیون تجارت ،خدمات و ارتباطات در دوره هفتم

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان گفت: انتقال آب به زاینده رود نیازمند مدیریت واحد و توانمندی است تا

پروژههای آبرسانی در کمترین زمان انجام شود.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان گفت: انتقال آب به زاینده رود نیازمند مدیریت واحد و توانمندی است تا پروژه های آبرسانی در کمترین زمان انجام شود.

ذره بینی، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان :

اتاق بازرگانی تریبون بیان مسایل صنعتگران و تولید کنندگان است

با نیمی از اختلاس اخیر بانکی می توان بزرگترین پروژه آبرسانی به زاینده رود را انجام داد

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان گفت: انتقال آب به زاینده رود نیازمند مدیریت واحد و توانمندی است تا پروژه های آبرسانی در کمترین زمان انجام شود.

«جعفر ذره بینی» در کمیسیون تجارت اتاق بازرگانی اصفهان با اشاره به اختلاس اخیر یکی از بانکهای کشور گفت: با نیمی از مبلغ اختلاس می توان پروژه های آبرسانی زاینده رود

را در کمترین زمان انجام داد ولی متاسفانه به دلیل نبود اعتبار این پروژه ها به کندی حرکت می کند.

وی از برگزاری دومین همایش زاینده رود و بحران کم آبی استان اصفهان در اتاق اصفهان خبر داد و گفت: اتاق به عنوان پارلمان بخش خصوصی وظیفه خود می داند نسبت به

این بحران اقدام عملی انجام دهد.

وی تاثیر کم آبی استان را در سه بخش کشاورزی، صنعت و گردشگری دانست و گفت: شریان نداشتن آب در رودخانه زاینده رود منشا تاثیرات سو بر اقتصاد استان است که نسبت

به حل آن باید اقدام عملی صورت گیرد.

وی اتاق را به عنوان مکانی که امکان بیان مشکلات صنعتگران و بازرگانان را دارد برشمرد و گفت: اتاق به عنوان قدیمی ترین تشکل اقتصادی همواره تلاش می کند که مسایل و

مشکلات پیش روی تولید و بازرگانی را از طریق تعامل با دولت حل و فصل نماید.

وی وبگاه اینترنتی و نشریه اتاق اصفهان را تریبونی برای بیان مشکلات اعضا اعلام کرد و گفت: صنعتگران و تولید کنندگان می توانند از این فرصت برای بیان مشکلات و

تاثیرگذاری در تصمیمات اقتصادی استفاده کنند و فاصله گرفتن و بیان نکردن مسایل هیچ اتفاقی را رقم نمی زند.

«امیر حسین زمانی» دبیر کمیسیونها و تشکلها افزود در سفر اول ریاست محترم جمهوری ایجاد اولین شهرک فناوری اطلاعات در استان اصفهان مصوب شد ولی بدلیل مشکلات،

صدور مجوزهای لازم به تأخیر افتاد اما در هفته گذشته آخرین مجوز لازم از سازمان محیط زیست اخذ و انشااله شهرداری لنجان بتواند با حمایت سایر سازمانها ایجاد شهرک را

شروع کند که کمک شایانی به بحث توسعه IT در استان و کشور خواهد نمود.
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